
 

   
 

 

SUPREME x Private I Pets 

獨家禮遇 
Exclusive Privileges 

 
條款及細則： 

1. 優惠期由即日起至 2024 年 4 月 30 日。 

2. 享用禮遇前敬請預約。 

3. 預約時請說明享用 SUPREME 禮遇。 

4. 此禮遇只適用於指定服務及 PRIVATE i PETS。 

5. 此禮遇只適用於星期一至四（不適用於繁忙日子、公眾假期及其前夕。繁忙日子：17/12/2023-

31/12/2023 ，26/1/2024-9/2/2024）。 

6. 客人必須惠顧寵物美容服務，才能享用免費游泳服務（30 分鐘及不包括助理寵物護理員，寵物需由主人陪

同）。 

7. 寵物美容及游泳服務需於同一個預約日子內完成。 

8. 每隻寵物只可享用服務優惠乙次及只適用於 PRIVATE i PETS 新客戶。  

9. 此禮遇不得轉讓，不可兌換現金/產品或與其他推廣優惠同時使用。  

10. 如有任何爭議，PS GROUP 保留此優惠之最終決定權。 

 

Terms and Conditions: 

1. The promotion period is from now to 30 Apr 2024. 

2. Advance booking is required. 

3. Please indicate that you are using the SUPREME privilege when making a reservation. 

4. The privileges are applicable to specified services in PRIVATE i PETS only. 

5. The privileges are only applicable from Monday to Thursday (except black-out dates, public 

holidays and holiday eves). Black-out dates: 17 Dec 2023 to 31 Dec 2023; 26 Jan 2024 to 9 Feb 2024. 

6. Customers must book for the Pet Grooming service in order to enjoy the complimentary Pet 

Swimming service (a 30-min Public Session where pets will swim with their owners.  Pet Care 

Assistant excluded. ). 

7. Pet Grooming and Pet Swimming services must be completed on the same reservation date. 

8. Each pet can enjoy the privilege once only and the privileges are applicable to PRIVATE i PETS new 

customers only. 

9. The privileges are not transferable, and cannot be redeemed or exchanged for cash or products 

and also not to be used in conjunction with other promotional offers. 

10. In case of any disputes, PS GROUP reserves the right of final decision. 


